
REFERAT FRA STYREMØTE 

 
Avdeling Hovedstyret 

Dato 19.10.2011           Kl.:  19.00                     Sted:  Klubbhuset 

 

Tilstede 

Rudolf Larsen, Geir Knutzen, Tor Bach, Eivind Ross, Marit Mjøen, 

Anne Kristin Vullum, Atle Olav Sognli og Knut Even Wormdal 

Meldt fravær  

Ikke møtt  

 

 

Sak nr. 

 

Begrunnelse 

 

Vedtak 

 

    

 

  73/11 

Oppstart klubbutvikling 

Som referert i siste avdelingsmøte 

ønsker vi å benytte oss av Sør 

Trøndelag Idrettskrets sitt tilbud om 

klubbutvikling. Vi har fått aktuell 

dato 16. november 2011. 

Oppstart klubbutvikling settes til  

16. november kl. 18.00 i Klubbhuset. 

 

 

    

 

 

  74/11 

Ny friidrettsbane Idrettsparken 

Rudolf Larsen har vært i kontakt 

med Nilssen og Opøyen AS for pris 

på bistand ved utarbeidelse av 

grunnlag til nødvendige dokumenter  

for spillemiddelsøknad. Det ble 

samtidig forespurt om rabatt. 

Det er bekreftet pris på kr. 65.000 

eks. moms. 

Tilbud fra Nilssen og Opøyen på  

kr. 65.000 eks. moms antas. 

 

 

  75/11 

 

Behovsvurdering Idrettsparken 

Det er et krav om at det vedlegges 

en behovsvurdering ved 

spillemiddelsøknaden.  

Rudolf Larsen har utarbeidet et 

forslag til behandling i styret. 

Styret slutter seg til forslag om 

Behovsvurdering Idrettsparken. 

    

 

   

 

  76/11 

Søknad om ytterligere tilskudd til 

friidrettsanlegg/kommunal 

garanti. 

Det søkes Orkdal Kommune om 

tilskudd og kommunal garanti på 

henholdsvis kr. 1.0 mill og inntil  

kr. 2.5 mill, basert på en 

kostnadsberegning utarbeidet av 

Rambøll AS på totoalt kr. 11.0 mill.   

Det søkes Orkdal Kommune om 

tilskudd på kr. 1.0 mill og kommunal 

garanti for låneopptak inntil kr. 2 5 

mill. 

   

 

 

 

 

 

 

 

 



 

    

 

 

   77/11 

 

 

 

    

Referatsaker 

-Idrettens hederskveld arrangeres  

 21. okt. i regi av Sør Trøndelags 

 Idrettskrets. 

 Øyvind Togstad er nominert til 

 Idrettens hederspris av Orkdal 

 Idrettsråd. 

-Melding fra Nordea Finans om  

 Generell renteøkning. 

     

 

 

 

 

 

   78/11 

Overtagelse av tennisbanen i 

Idrettsparken. 

Det er tidligere mottatt henvendelse 

fra Orkdal Ungdomsråd om OIF kan 

overta og drifte tennisbanen i 

Idrettsparken. Eier av anlegget er 

den nedlagte Orkla Tennisklubb. 

Rudolf Larsen har skaffet avtalen 

mellom Orkdal Kommune og Orkla 

Tennisklubb, og vært i 

drøftingsmøte med enhetsleder 

kultur i Orkdal Kommune 

vedrørende overtagelse. 

OIF sender formell henvendelse til 

Orkdal Kommune om overtagelse av 

tennisbanen fra Orkla Tennisklubb.  

 

 

 

 

 

.................................... ...........................................     ........................................... 

      Rudolf Larsen           Geir Knutzen     Tor Bach 

 

 

 

 

.................................... .............................................      ........................................... 

       Eivind Ross             Marit Mjøen           Anne Kristin Vullum 

 

 

 

    

…………………………… 

      Knut Even Wormdal 

                  Referent 

 

 

 


